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Protokół nr XLII/21 

z XLII sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 25 listopada 2021 r.  

w zdalnym trybie obradowania 

w godz. 9:00 – 17:08. 
 

Ustawowa liczba radnych   - 21 

Obecni na sesji radni     - 21 

(którzy, podpisali listę obecności) 

 

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz 

3. Łukasz Gędek 

4. Łukasz Goldman 

5. Joanna Jarosławska 

6. Dariusz Kmiecik 

7. Renata Kosińska-Graf 

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak 

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska 

13. Damian Kunert 

14. Jarosław Kurzawa 

15. Marek Lewandowski 

16. Ewa Marszałek 

17. Piotr Pacelt 

18. Janusz Plajzer 

19. Tomasz Pohl 

20. Tomasz Siemienkowicz 

21. Jakub Trenkner 

 

W obradach sesji za pomocą środków porozumiewania się na odległość udział wzięli: 

Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Sekretarz 

Miasta Izabela Dobrowolska, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Radca prawny Bartosz 

Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta Zduńska Wola, dyrektorzy miejskich jednostek 

organizacyjnych. 

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
 

XLII sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że w zdalnym trybie 

obradowania zalogowanych jest 21 radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne  

i obowiązujące.  
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            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  

w zdalnym systemie obradowania na sesji osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 i 1834) obrady sesji są 

nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz 

w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent 

Miasta Zduńska Wola.  Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane  

na podstawie umowy powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji 

nagrań.  

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej 

kadencji Rady Miasta.”. 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poprosił radnych o zalogowanie  

się do systemu eSesja i zaznaczenie swojej obecności.  

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.  

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali poniższe projekty uchwał: 

 

1) w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk  

nr 199/21 z dnia 22.11.2021 r.); 

2) w sprawie zatwierdzenia wniosku o udzielenie wsparcia ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu 

udziałów w spółce tworzonej pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 200/21 z dnia 22.11.2021 r.),  

które były procedowane na posiedzeniach Komisji; 

3) w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola na 2021 r. (druk nr 201/21  

z dnia 24.11.2021 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował, aby wprowadzić ·do porządku 

obrad punkt 8a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie 

Miasta Zduńska Wola na 2021 r. (druk nr 201/21 z dnia 24.11.2021 r.).”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 8a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola (druk nr 201/21 z dnia 24.11.2021 r.).”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 
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Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punkt 14a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą SIM KZN 

Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 199/21 z dnia  

22.11.2021 r.).”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 14a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą 

SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 199/21 z dnia 

22.11.2021 r.).”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punkt 14b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o udzielenie wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu udziałów w spółce 

tworzonej pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

(druk nr 200/21 z dnia 22.11.2021 r.).”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 14b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zatwierdzenia wniosku o udzielenie wsparcia ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania polegającego na objęciu udziałów  

w spółce tworzonej pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 200/21 z dnia 22.11.2021 r.).”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 
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Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

Głos zabrał radny Damian Kunert, który złożył wniosek formalny o wprowadzenie  

do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Przyjęcie stanowiska radnych Rady Miasta Zduńska 

Wola wspierającego działania polskich służb (Straży Granicznej, Wojska, Wojsk Obrony 

Terytorialnej i Policji) strzegących integralności granicy Rzeczypospolitej Polskiej jak również 

granicy Unii Europejskiej.” 

 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował 

wprowadzenie tematu zgłoszonego przez radnego Damiana Kunerta jako punkt 25a. 

  

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia punktu 25a w następującym brzmieniu: „Przyjęcie stanowiska radnych Rady 

Miasta Zduńska Wola wspierającego działania polskich służb (Straży Granicznej, Wojska, 

Wojsk Obrony Terytorialnej i Policji) strzegących integralności granicy Rzeczypospolitej 

Polskiej jak również granicy Unii Europejskiej”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Roman Kubiś, Damian Kunert, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (2) 

Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Joanna Jarosławska, Mariusz Kubiak, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

W dyskusji głos zabrał radny Łukasz Goldman.  

 

Proponowany porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XL i XLI sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 179/21 z dnia 10.11.2021 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2021 r. (druk nr 194/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 195/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

8a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 201/21 z dnia 24.11.2021 r.). 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 196/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

na zadanie inwestycyjne pn.: „Przebudowa budynku szatniowo-sanitarnego na Stadionie 

Miejskim przy ul. S. Okrzei” (druk nr 183/21 z dnia 15.11.2021 r.).  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 178/21 z dnia 10.11.2021 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 186/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 187/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad objęcia udziałów przez Miasto 

Zduńska Wola w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego (druk nr 190/21 z dnia  

16.11.2021 r.). 

14a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki  

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 199/21 z dnia 22.11.2021 r.). 

14b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o udzielenie wsparcia  

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania 

polegającego na objęciu udziałów w spółce tworzonej pod firmą SIM KZN Łódzkie 

Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 200/21 z dnia 22.11.2021 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 184/21 z dnia  

15.11.2021 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 185/21 z dnia 

15.11.2021 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola w celu przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu (druk nr 197/21 z dnia 17.11.2021 r.). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta Zduńska Wola na lata 2021-2024 (druk nr 192/21 z dnia 16.11.2021 r.).  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Zduńska Wola na lata 2021-2028 (druk  

nr 191/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zduńska Wola  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022 (druk nr 193/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wniesienia wkładu 

pieniężnego do Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 198/21 z dnia 17.11.2021 r.). 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 180/21  

z dnia 12.11.2021 r.). 
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23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 181/21  

z dnia 12.11.2021 r.). 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 182/21 z dnia 12.11.2021 r.). 

25. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta Zduńska Wola w roku 

szkolnym 2020/2021.  

25a. Przyjęcie stanowiska radnych Rady Miasta Zduńska Wola wspierającego działania polskich 

służb (Straży Granicznej, Wojska, Wojsk Obrony Terytorialnej i Policji) strzegących 

integralności granicy Rzeczypospolitej Polskiej jak również granicy Unii Europejskiej. 

26. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

27. Sprawy różne. 

28. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

29. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

  

Punkt 3 

Przyjęcie protokołów z XL i XLI sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z XL sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony 

 w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący 

Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XL sesji Rady Miasta.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz , Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Protokół został przyjęty. 

  

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z XLI sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony 

w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący 

Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miasta.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

 

1) radny Łukasz Goldman; 

2) radny Dariusz Kubiak; 

3) radny Marek Lewandowski. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Przewodniczącym 

Komisji Uchwał został radny Łukasz Goldman. 

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

W punkcie głos zabrał zaproszony na sesję Rady Miasta przedstawiciel Polskiej Spółki 

Gazownictwa Pan Arkadiusz Klinkiewicz, który przedstawił radnym informację o procesie 

gazyfikacji w mieście Zduńska Wola oraz odpowiadał na pytania radnych Rady Miasta. 

W dyskusji głos zabrali: radny Roman Kubiś, radny Piotr Pacelt, radna Ewa Marszałek, 

radny Dariusz Kmiecik, radny Damian Kunert, radny Tomasz Pohl, radny Łukasz Gędek, 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner odczytał wniosek obywatelski 

zgłoszony Przez Pana Jarosława Dąbrowskiego w sprawie: „wpisania do przyszłorocznego 

planu inwestycyjnego zamontowania sztucznego oświetlenia płyty głównej boiska stadionu 

przy ul. Łaskiej 90, które pozwoli rozgrywać mecze seniorskiej drużyny „Pogoni”, co najmniej 
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na poziomie IV ligi, a także drużyny kobiecej na poziomie, co najmniej II ligi. Proszę 

uwzględnić możliwość pozyskania dodatkowych środków z funduszy woj. łódzkiego – Urzędu 

Marszałkowskiego.”. 

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 179/21 z dnia 10.11.2021 r.). 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na: 

1) zwiększeniu dochodów z tytułu dotacji na realizację projektu pn.: „60+ smart city – 

innowacje jako efekt współpracy międzypokoleniowej” – 65.284 zł; 

2) zwiększeniu dochodów z tytułu dofinansowania szkoleń – 8.776 zł; 

3) zwiększeniu dotacji podmiotowej dla Muzeum Historii Miasta – 20.000 zł. 

   

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, radny Łukasz Goldman, który zapytał, ile 

środków miało być przeznaczonych na nagrody jubileuszowe, a ile na nagrody roczne oraz ile 

tych nagród zaplanowano i w jakich wysokościach. Czy można z funduszu płac przenosić 

środki na bieżące funkcjonowanie Muzeum.  

 Wyjaśnień w tym zakresie udzielił Dyrektor Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola 

Tomasz Polkowski, a także Główna Księgowa w Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola 

Teresa Barczewska oraz Prezydent Miasta Konrad Pokora i Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk, który powiedział m.in., że na pytania radnego Łukasza Goldmana Dyrektor 

Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola Tomasz Polkowski udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 Radny Dariusz Kmiecik zapytał czy można przesuwać środki z funduszu wynagrodzeń 

·na wydatki bieżące i żeby w tym temacie zabrał głos Radca prawny. 

 Wyjaśnień udzielił Radca prawny Bartosz Marchel. 

 Radny Dariusz Kubiak zapytał, czy z funduszu wynagrodzeń można przesuwać środki 

na inne wydatki.  

 Radny Damian Kunert zapytał, kto ma nadzór nad Muzeum Historii Miasta Zduńska 

Wola i nadzór finansowy nad jednostką.  

 Radny Łukasz Gędek zapytał, kiedy wpłynął wniosek na dofinansowanie Muzeum oraz 

czy Dyrektorowi nie grozi jakieś postępowanie i konsekwencje złamania ustawy o finansach 

publicznych. 
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 Radny Łukasz Goldman zadał pytanie, czy można przesunąć środki z funduszu płac 

zaplanowane na nagrody jubileuszowe na działalność bieżącą. 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora powiedział, iż odpowiednie Biuro Urzędu Miasta 

zajmie się tym, aby sprawdzić czy Dyrektor Muzeum Historii Miasta postąpił zgodnie  

z prawem, oraz że zostanie radnemu udzielona odpowiedź na piśmie, a następnie poprosił  

o zakończenie dyskusji nad tym tematem. 

 Radny Dariusz Kmiecik poprosił o poinformowanie radnych po zbadaniu całej sprawy, 

czy przez Dyrektora Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola zostały przekroczone uprawnienia 

 Radny Łukasz Goldman powiedział, że może należy zdjąć ten punkt z porządku obrad.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner powiedział, że sprawa sprawdzenia przez 

służby Prezydenta Miasta czy postępowanie Dyrektora Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola 

było prawidłowe, nie powinno mieć wpływu na dalsze procedowanie tej uchwały. 

 

 Radny Piotr Pacelt powiedział, że w służbach urzędu jest audytor, który to może 

sprawdzić,  radca prawny bez dokumentów chyba nie może zająć jednoznacznego stanowiska 

w tej sprawie. 

 

 W dalszej części dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kmiecik, radny Łukasz Gędek, 

który poprosił o przerwę. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum. 

 

 Po przerwie w dyskusji głos zabrał radny Łukasz Goldman. 

 

 Radca prawny Bartosz Marchel zabrał głos w sprawie zmian w publikatorach ustaw.  

W druku nr 179/21 oraz 183/21 w ustawie o finansach publicznych należy dodać poz. 2054, 

natomiast w druku 187/21 w ustawie o gospodarce nieruchomościami należy wykreślić 

omyłkową wpisaną poz. 815. 

   

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 179/21 z dnia 10.11.2021 r.) wraz z naniesioną poprawką przez Radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

 

   Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/698/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

   

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola 

na 2021 r. (druk nr 194/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na: 

1) zmniejszeniu wydatków dotyczących realizacji projektu pn.: „Termomodernizacja 

budynków komunalnych przy ul. Sieradzkiej 26,28,30,32 i 32 a” – 1.180.000 zł; 

2) zmniejszeniu wydatków inwestycyjnych o kwotę 661.000 zł, przewidzianych  

na realizacje zadań pn.: 

a) Dokumentacja projektowa na przebudowę południowej części pl. Wolności wraz  

z pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i Kościelną – 120.000 zł, 

b) Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. Wrzosowej – 21.000 zł, 

c) Dokumentacja projektowa przebudowy budynku nr 4 Urzędu Miasta wraz  

z montażem klimatyzacji, 

d) Budowa oświetlenia na pl. Wolności i ul. Łaskiej – etap III – 500.000 zł. 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji wzięli udział: radny Dariusz Kubiak, radny Jacek Krata, radny Łukasz 

Gędek, radny Łukasz Goldman, radny Dariusz Kmiecik, radny Janusz Plajzer, radny Jarosław 

Kurzawa, radna Milen Dutkiewicz. 

  

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 194/21 z dnia 16.11.2021 r.).   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/699/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 195/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że projekt uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na: 

1) wprowadzeniu dochodów z rezerwy subwencji ogólnej w kwocie 842.847 zł; 

2) zmniejszeniu planowanych wydatków zadania pn.: „60+ smart city – innowacje jako 

efekt współpracy międzypokoleniowej”, w zakresie zagospodarowania terenu przy 

pasażu Powstańców Śląskich o kwotę 199.012 zł. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Głos w punkcie zabrała Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, która w imieniu Prezydenta 

Miasta zgłosiła autopoprawkę do treści projektu uchwały: w § 3 ust. 2, w pkt 1 lit. b zamiast 

kwoty „26.63.998 zł”, winno być 26.630.998 zł”. 

 

 Dyskusji nie podjęto. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2021 r. 

(druk nr 195/21 z dnia 16.11.2021 r.) wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kubiś  

 

   Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/700/21 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 

 

Punkt 8a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 201/21 z dnia 24.11.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że projekt uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na utworzeniu zadania inwestycyjnego pn.: Budowa 

Systemu Informacji Przestrzennej Miasta Zduńska Wola. Środki w wysokości 31.600 zł, 

zaplanowane obecnie na realizację usługi polegającej na utworzeniu portalu mapowego, 

cyfryzację danych przestrzennych, dostarczeniu i instalacji aplikacji dla obsługi SIP-u, zostaną 

wydatkowane na utworzenie platformy GIS służącej do gromadzenia, zarządzania  

i analizowania danych. Projekt uchwały nie był procedowany na posiedzeniach Komisji. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Damian Kunert, radny Łukasz Gędek. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2021 r. (druk nr 201/21 z dnia 24.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

                             

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/701/21 w sprawie zmiany w budżecie Miasta 

Zduńska Wola na 2021 r. 
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Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 196/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż zmiana WPF polega  

na dostosowaniu planowanych wydatków dotyczących przedsięwzięcia pn.: 

1) 60+ smart city – innowacje jako efekt współpracy międzypokoleniowej;  

2) Termomodernizacja budynków komunalnych przy ul. Sieradzkiej 26, 28, 30, 32, 32a. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: · 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 196/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, 

Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, 

Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Renata Kosińska-Graf 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/702/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  

na zadanie inwestycyjne pn.: „Przebudowa budynku szatniowo-sanitarnego na Stadionie 

Miejskim przy ul. S. Okrzei” (druk nr 183/21 z dnia 15.11.2021 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  W dyskusji wzięli udział: radny Łukasz Gędek, radny Damian Kunert, radny Dariusz 

Kmiecik. 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na zadanie 

inwestycyjne pn.: „Przebudowa budynku szatniowo-sanitarnego na Stadionie Miejskim przy 

ul. S. Okrzei” (druk nr 183/21 z dnia 15.11.2021 r.) wraz z naniesioną poprawką przez Radcę 

prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kubiś   

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/703/21 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki na zadanie inwestycyjne pn.: „Przebudowa budynku szatniowo-sanitarnego 

na Stadionie Miejskim przy ul. S. Okrzei”. 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 178/21 z dnia 10.11.2021 r.).  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  Dyskusji nie podjęto. 
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            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 178/21 z dnia 10.11.2021 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kubiś 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/704/21 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości niezabudowanej.   

 

   

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 186/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

     Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

    W dyskusji wzięli udział: radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek. 

  

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 186/21 z dnia 15.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kubiś  

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/705/21 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości niezabudowanej. 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 187/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 187/21 z dnia 15.11.2021 r.) wraz z naniesioną poprawką przez Radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Roman Kubiś, Tomasz Siemienkowicz 
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Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/706/21 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej.  

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad objęcia udziałów przez 

Miasto Zduńska Wola w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu)  

do Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego (druk  

nr 190/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

        Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek. 

   

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia zasad objęcia udziałów przez Miasto 

Zduńska Wola w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego (druk nr 190/21 z dnia  

16.11.2021 r.).   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Joanna Kucharska, 

Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz 

Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Roman Kubiś  

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/707/21 w sprawie określenia zasad objęcia 

udziałów przez Miasto Zduńska Wola w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) 

do Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego.  
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Punkt 14a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki  

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 199/21 z dnia 22.11.2021 r.). 

 

       Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

   Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Damian Kunert, radny Łukasz Gędek. 

   

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem, 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania 

    

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki z 

ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 199/21 z dnia 22.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kubiś 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/708/21 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością. 
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Punkt 14b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o udzielenie wsparcia 

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania 

polegającego na objęciu udziałów w spółce tworzonej pod firmą SIM KZN Łódzkie 

Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 200/21 z dnia 22.11.2021 r.) 

    Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

     Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  Dyskusji nie podjęto. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o udzielenie wsparcia  

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie działania 

polegającego na objęciu udziałów w spółce tworzonej pod firmą SIM KZN Łódzkie Centrum 

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk nr 200/21 z dnia 22.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kubiś  

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/709/21 w sprawie zatwierdzenia wniosku  

o udzielenie wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa  

na sfinansowanie działania polegającego na objęciu udziałów w spółce tworzonej pod firmą 

SIM KZN Łódzkie Centrum spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
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Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 184/21 z dnia  

15.11.2021 r.).  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

        Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Gędek, radny Dariusz Kmiecik, radny Dariusz 

Kubiak, radny Jacek Krata, radny Piotr Pacelt, radny Janusz Plajzer. 

   

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 184/21 z dnia 15.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kubiś 

  

     Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/710/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Zduńska Wola. 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił przerwę w obradach do godziny 

13:40. 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum. 
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Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk  

nr 185/21 z dnia 15.11.2021 r.). 

 
      Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  

        Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  Dyskusji nie podjęto. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 185/21 z dnia 

15.11.2021 r.).   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz 

Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krata 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Roman Kubiś  

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/711/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian  

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
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Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola w celu przekazania  

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu (druk nr 197/21 z dnia 17.11.2021 r.). 

 

       Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

        

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek zapytał, ile 

nieruchomości nie jest podłączonych do kanalizacji, a powinny być podłączone i jaki jest plan 

działań, aby zachęcić mieszkańców do ich podłączenia. 

   

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który zadeklarował, 

że w miarę możliwości przygotowany zostanie wykaz ulic gdzie jest kanalizacja i ile budynków 

jest do niej podłączonych, a wówczas można będzie sprawdzić, które nieruchomości na danej 

ulicy nie są do niej podłączone. 

   

  W dalszej części dyskusji udział wziął radny Dariusz Kmiecik. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu (druk nr 197/21 z dnia 17.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/712/21 w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
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Punkt 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Miasta Zduńska Wola na lata 2021-2024 (druk nr 192/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

 

   Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

   

     W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek, radny Wojciech 

Bladowski, radny Jacek Krata. 

 

     Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

 

   Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki  

nad Zabytkami Miasta Zduńska Wola na lata 2021-2024 (druk nr 192/21 z dnia 16.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/713/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami Miasta Zduńska Wola na lata 2021-2024. 

 

Punkt 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Zduńska Wola na lata 2021-2028 (druk  

nr 191/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

 

   Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

   

     W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

 

     Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Zduńska Wola na lata 2021-2028 (druk  

nr 191/21 z dnia 16.11.2021 r.).   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pacelt 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/714/21 zmieniającą uchwałę w sprawie trybu  

i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Miasta Zduńska Wola na lata  

2021-2028. 

 

Punkt 20 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zduńska Wola  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022 (druk nr 193/21 z dnia 16.11.2021 r.). 

 

   Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

   

     Dyskusji nie podjęto. 
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     Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania.

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Zduńska Wola  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022 (druk nr 193/21 z dnia 16.11.2021 r.).   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/715/21 w sprawie programu współpracy Miasta 

Zduńska Wola z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2022.  

 

Punkt 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wniesienia wkładu 

pieniężnego do Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 198/21 z dnia 17.11.2021 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

   

    Dyskusji nie podjęto.  
 

     Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

       

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego 

do Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk 

nr 198/21 z dnia 17.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/716/21 zmieniającą uchwałę w sprawie 

wniesienia wkładu pieniężnego do Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 

Punkt 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk  

nr 180/21 z dnia 12.11.2021 r.).    

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

   

  W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak. 

   

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

     

   Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

   

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 180/21 z dnia 

12.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner      
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  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/717/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola.  

 

 

Punkt 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk  

nr 181/21 z dnia 12.11.2021 r.).    

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

   

  W dyskusji udział wziął radny Łukasz Gędek. 

   

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

     

   Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

   

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 181/21 z dnia 

12.11.2021 r.).   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/718/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola.  
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Punkt 24 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 182/21 z dnia 12.11.2021 r.).    

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

   Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

   

  W dyskusji udział wzięli: radny Wojciech Bladowski, radny Jacek Krata, radny Janusz 

Plajzer. 

   

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

     

   Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem,  

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 182/21 z dnia 12.11.2021 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kmiecik 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLII/719/21 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola.  

 

Punkt 25 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta Zduńska Wola w roku 

szkolnym 2020/2021.   

 

 W dyskusji udział wziął radny Łukasz Goldman. 

 

 Wyjaśnień udzieliła Dyrektor Biura Edukacji i Spraw Społecznych Katarzyna 

Chwiałkowska. 
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 Rada Miasta przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta 

Zduńska Wola w roku szkolnym 2020/2021 nie wnosząc uwag. 

 

Punkt 25a 

Przyjęcie stanowiska radnych Rady Miasta Zduńska Wola wspierającego działanie 

polskich służb (Straży Granicznej, Wojska, Wojsk Obrony Terytorialnej i Policji) 

strzegących integralności granicy Rzeczypospolitej Polskiej jak również granicy Unii 

Europejskiej. 

 

 W dyskusji głos zabrał Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner, który powiedział, 

że proponuje, aby ostateczną treść stanowiska, jaka zostanie wypracowana była podjęta poprzez 

głosowanie. Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował, aby radni mogli 

zgłaszać swoje ewentualne zmiany do zaproponowanej przez Klub Prawo i Sprawiedliwość 

treści stanowiska. Na końcu przegłosowane zostanie stanowisko z poprawkami lub bez. 

  

 Radni z Klubu Koalicji Obywatelskiej mają poprawki do przedstawionego projektu 

stanowiska. Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zgłosił ze swojej strony poprawkę 

polegającą na wykreśleniu jednego akapitu „w dobie dezinformacji i pomówień skierowanych  

w ich kierunku”. 

  

 W dalszej części dyskusji głos zabrli: radny Łukasz Goldman, radny Damian Kunert  

w sprawie braku w Statucie Miasta zapisu, co do formy przyjmowania stanowisk 

podejmowanych przez Radę Miasta Zduńska Wola w danej sprawie aby w przyszłości dokonać 

stosownej regulacji takiego zapisu w Statucie Miasta.  

  

 Radny Łukasz Gędek zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta Jakuba Trenknera 

z prośbą o odczytanie treści stanowiska przedstawionego przez Klub Prawo i Sprawiedliwość. 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner odczytał treść stanowiska: 

  

„Przyjęcie stanowiska Rady Miasta Zduńska Wola wspierającego działania polskich służb 

(straży granicznej, wojska, wojsk obrony terytorialnej i policji) strzegących integralności 

granicy Rzeczypospolitej Polskiej jak również wschodniej granicy Unii Europejskiej (druk  

w załączeniu).” 

projekt 

                                        Stanowisko Rady Miasta Zduńska Wola    

         z dnia 25 listopada 2021 r. 

 Rada Miasta Zduńska Wola w obliczu agresywnego działania reżimu białoruskiego  

o charakterze hybrydowym i prób naruszenia wschodniej granicy Polski, będącej jednocześnie 

granicą Unii Europejskiej z Białorusią wyrażają swoje podziękowanie, szacunek oraz poparcie 

dla służb mundurowych: funkcjonariuszy Straży Granicznej, żołnierzy Wojska Polskiego, 

Wojsk Obrony Terytorialnej, funkcjonariuszy Policji, innych służb mundurowych oraz 

wszystkich osób zaangażowanych, które w sposób profesjonalny stawiają opór atakom 

skierowanym w granicę Rzeczypospolitej Polskiej. 

 Głos wsparcia naszego Miasta dla polskich służb mundurowych z poświęceniem 

realizujących działania obrony polskich granic, w dobie dezinformacji i pomówień 

skierowanych w ich kierunku niech będzie głosem ponad podziałami politycznymi i niech 

stanowi pozytywny przykład dla naszej społeczności. 
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 Działania reżimu białoruskiego przybierają znamiona działań hybrydowych 

skierowanych przeciwko naszemu krajowi, ale są również wymierzone w destabilizację 

sytuacji Państwa Polskiego, jak również całej Unii Europejskiej. Chcemy podkreślić, że obrona 

granic kraju jest również obroną polskich samorządów. 

 Wobec powyższego Radni Rady Miasta Zduńska Wola w duchu jedności oraz ponad 

wszelkimi podziałami solidaryzują się z polskimi służbami stojącymi na straży bezpieczeństwa 

naszej Ojczyzny.” 

 Radny Łukasz Goldman powiedział, aby Kluby wytypowały przedstawicieli  

do przygotowania wspólnego stanowiska.  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner powiedział, że chciałby, aby najpierw 

radni po kolei przedstawili swoje propozycje, co do ewentualnych zmian w zapisach 

stanowiska, a następnie wytypowani przez Kluby radni przystąpili do pracy nad 

przygotowaniem jednego wspólnego stanowiska. 

 

 W dalszej części dyskusji głos zabrali: radna Joanna Jarosławska, radny Dariusz 

Kubiak.   

 Radny Tomasz Pohl poinformował, iż Koalicja Obywatelska przygotowała następujący 

projekt stanowiska Rady Miasta, dopisując pewne zdania, w oparciu o projekt stanowiska 

przygotowany przez Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość: 

 

 „Rada Miasta Zduńska Wola w obliczu niezgodnych z prawem międzynarodowym działań 

reżimu białoruskiego i systematycznych prób naruszania granicy Polski (a tym samym granicy 

Unii Europejskiej), przy nieludzkim i bezwzględnym wykorzystaniu zwabionych  

do tego celu tysięcy politycznych i ekonomicznych migrantów - wyraża poparcie, wdzięczność  

i szacunek dla żołnierzy Wojska Polskiego, funkcjonariuszy Policji i Straży Granicznej, 

pozostałych służb mundurowych oraz ich pracowników cywilnych za ochronę polskich granic 

przed atakami na ich nienaruszalność. Obrona granic kraju jest obroną polskiej wolności, 

demokracji i samorządności, obroną jedności, integralności Unii Europejskiej i jej wartości.  

Wyrażamy jednocześnie troskę o warunki działania wojska i służb, nie tylko w zakresie 

bezpieczeństwa osobistego, ale prawa do stałego dostępu do opieki medycznej, ciepłych 

posiłków i warunków zakwaterowania adekwatnych do obecnych warunków pogodowych.  

Głos poparcia dla wszelkich działań wojskowych i humanitarnych jest głosem 

społeczności zduńskowolskiej ponad politycznymi podziałami. Jednocześnie wspieramy 

wszelkie działania humanitarne, zgodne prawem międzynarodowym, a wynikające z empatii  

i służące ratowaniu życia, zdrowia, w szczególności dzieci, kobiet (zwłaszcza ciężarnych)  

i osób chorych. Dlatego doceniamy także działania lokalnych samorządów, mieszkańców 

przygranicznych miejscowości, organizacji pozarządowych, służb medycznych oraz 

wolontariuszy w obliczu niezawinionego przez stronę polską kryzysu humanitarnego  

i wyrażamy wdzięczność za wszelką pomoc niesioną ludziom, a płynącą z całego kraju.  

Apelujemy także o swobodny dostęp mediów polskich i zagranicznych, celem 

możliwości pokazania Polakom i światu skali zmagań, z jakimi mają do czynienia polskie 

służby mundurowe i medyczne, lokalne społeczności i cały naród polski oraz celem 

zapobieżenia wszelkiej propagandzie i dezinformacji, szczególnie płynącej ze Wschodu. 

W obliczu powyższych okoliczności Radni Rady Miasta Zduńska Wola solidaryzują się  

z polskimi służbami stojącymi na straży bezpieczeństwa naszej Ojczyzny i wszystkimi ludźmi 

dobrej woli niosącymi wsparcie, pomoc medyczną i humanitarną.” 
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Radny Łukasz Goldman zapytał czy w związku z tytułem punktu, Rada może dodawać 

do treści stanowiska wsparcie dla organizacji humanitarnych działających na granicy Państwa 

czy apel o dostęp mediów polskich i zagranicznych do tej części kraju.  

W dalszej części dyskusji udział wzięli Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner, 

Radca prawny Bartosz Marchel, który powiedział, że sam tytuł „stanowiska” nie jest 

najważniejszy, ważniejsza jest treść samego „stanowiska”, natomiast nie powinno się  

do podjęcia „stanowiska” podchodzić tak jak do uchwał; radny Piotr Pacelt, radny Łukasz 

Gędek, radny Damian Kunert, radny Tomasz Pohl, radna Milena Dutkiewicz. 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, 

stwierdzając kworum. 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że zostało wypracowane 

wspólne stanowisko obu Klubów o następującej treści,  które zostanie poddane pod głosowanie: 

„Stanowisko Rady Miasta Zduńska Wola                        

wspierające działania polskich służb (Straży Granicznej, Wojska Polskiego, Wojsk Obrony 

Terytorialnej i Policji) strzegących integralności granicy Rzeczypospolitej Polskiej, jak 

również wschodniej granicy Unii Europejskiej. 

Rada Miasta Zduńska Wola w obliczu niezgodnych z prawem międzynarodowym 

działań reżimu białoruskiego i systematycznych prób naruszania granicy Polski (a tym samym 

granicy Unii Europejskiej), przy nieludzkim i bezwzględnym wykorzystaniu zwabionych  

do tego celu tysięcy politycznych i ekonomicznych migrantów - wyraża poparcie, wdzięczność  

i szacunek dla żołnierzy Wojska Polskiego, funkcjonariuszy Policji i Straży Granicznej, 

pozostałych służb mundurowych oraz ich pracowników cywilnych za ochronę polskich granic 

przed atakami na ich nienaruszalność. Obrona granic kraju jest obroną polskiej wolności, 

demokracji i samorządności oraz obroną jedności i integralności Unii Europejskiej. 

Głos poparcia dla wszelkich działań wojskowych i humanitarnych jest głosem 

społeczności zduńskowolskiej ponad politycznymi podziałami. Jednocześnie wspieramy 

wszelkie działania humanitarne, zgodne z prawem międzynarodowym, a wynikające z empatii  

i służące ratowaniu życia, zdrowia, w szczególności dzieci, kobiet i osób chorych. Dlatego 

doceniamy także działania lokalnych samorządów, mieszkańców przygranicznych 

miejscowości, organizacji pozarządowych, służb medycznych oraz wolontariuszy w obliczu 

niezawinionego przez stronę polską kryzysu humanitarnego i wyrażamy wdzięczność  

za wszelką pomoc niesioną  ludziom, a płynącą z całego kraju.  

W obliczu powyższych okoliczności Radni Rady Miasta Zduńska Wola solidaryzują się  

z polskimi służbami stojącymi na straży bezpieczeństwa naszej Ojczyzny i wszystkimi ludźmi 

dobrej woli niosącymi wsparcie, pomoc medyczną i humanitarną.” 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia stanowiska radnych Rady Miasta Zduńska Wola.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Roman Kubiś  

  

Punkt 26 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przedstawił informację  

o działaniach podejmowanych przez Prezydium Rady od ostatniej sesji.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja  

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji przez Prezydenta Miasta Konrada Pokorę 

została przekazana w formie pisemnej za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny Jacek Krata, radny Piotr Pacelt, radna Ewa Marszałek. 

 

Wyjaśnień udzielili: Prezydenta Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk. 

 

Punkt 27 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż kolejna sesja została 

zaplanowana na dzień 22 grudnia br. Ponadto, na 6 i 7 grudnia br. zostały zaplanowane 

posiedzenia Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Komisja Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej, w związku z zaopiniowaniem uchwały dot. uchwalenia budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2022 r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

  

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przypomniał radnym, że w związku  

z trwającą inwentaryzacją w Urzędzie Miasta należy dostarczyć tablety oraz airboxy do Biura 

Rady Miasta w celu ich spisania. Ostateczny termin to 30 listopada.   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż za pośrednictwem 

Informatora eSesja radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim na koniec 

października 2021 r.; 

2) informację o sytuacji bezrobocia na lokalnym rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim 

w październiku 2021 r.; 

3) sprawozdanie o rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim w miesiącu październiku  

2021 r.; 

4) pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego Łódź-Polesie z dnia 19.11.2021 r., znak: 1012-

SKA-1.4006.2.2021.75 dot. informacji o wynikach analizy oświadczenia majątkowego; 

5) pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Zduńskiej Woli z dnia 25.10.2021 r., 

znak:1025-SKA.4006.27.2021 dot. informacji o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych; 
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6) pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Sieradzu z dnia 12.11.2021 r., znak: 1021-

SKA-2.4006.189.2021.2.TS-118 dot. informacji o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych; 

7) pismo Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 25.10.2021 r. oraz z dnia 24.11.2021 r. 

znak: SRM.526.1.2021.MŁ dot. przekazania wyników konsultacji społecznych projektu 

Programu współpracy Miasta Zduńska Wola z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022; 

8) pismo Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 25.10.2021 r., znak: PNIK-

I.4131.778.2021 dot. zawiadomienia o wszczęciu postępowania dot. uchwały 

nr XXXIX/674/21 Rady Miasta Zduńska Wola wraz z odpowiedzią Prezydenta Miasta 

z dnia 28.10.2021 r.; 

9) pismo Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 15.11.2021 r., znak: 

SRM.0056.1.2021.MŁ dot. przekazania wyników konsultacji społecznych dot. 

dokumentacji projektowej przebudowy ulicy Karola Szymanowskiego wraz  

ze skrzyżowaniem ulic Złota-Prosta; 

10) sprawozdanie Rb-27S z wykonania planu dochodów budżetowych; 

11) sprawozdanie Rb-28S z wykonania planu wydatków budżetowych 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że ponieważ, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłaszał chęć zabrania głosu w sprawie dwóch 

upoważnień dla Komisji Rewizyjnej, prosi  Przewodniczącego Piotra Pacelta o zapoznanie 

radnych z treścią wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt przedstawił radnym treść wniosków 

skierowanych do Rady Miasta o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia 

planowanych kontroli: 

1. Kontroli pn. „Analiza funkcjonowania spółki MPGK w Zduńskiej Woli”. 

2. Kontroli pn. „Zasadność wydatkowania środków przez MOSiR na cele sportowe”. 

 

    W tym miejscu głos zabrał radny Janusz Plajzer, który poprosił o poinformowanie  

go o terminie kontroli pn. „Zasadność wydatkowania środków przez MOSiR na cele sportowe”, 

ponieważ chciałby uczestniczyć przy tej kontroli. 

  

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt powiedział, że radny Janusz Plajzer 

zostanie poinformowany o terminie kontroli, jak również pozostali radni są zawsze mile 

widziani na posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie wniosek 

o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza funkcjonowania 

spółki MPGK w Zduńskiej Woli.” 

       

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza funkcjonowania 

spółki MPGK w Zduńskiej Woli”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Damian 

Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Tomasz Pohl 

 

       Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Komisja Rewizyjna 

uzyskała zgodę Rady Miasta do przeprowadzenia kontroli pn. „Analiza funkcjonowania spółki 

MPGK w Zduńskiej Woli”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie wniosek 

o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Zasadność 

wydatkowania środków przez MOSiR na cele sportowe.” 

      

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Zasadność wydatkowania 

środków przez MOSiR na cele sportowe”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (1) 

Janusz Plajzer 

BRAK GŁOSU (5) 

Milena Dutkiewicz, Dariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Tomasz Pohl 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Komisja Rewizyjna 

uzyskała zgodę Rady Miasta do przeprowadzenia kontroli pn. „Zasadność wydatkowania 

środków przez MOSiR na cele sportowe”. 

 

 W dyskusji głos zabrał radny Jacek Krata w sprawie Straży Miejskiej w Zduńskiej 

Wolik i radny Damian Kunert w sprawie odpowiedzi na swoją ostatnią interpelację w sprawie 

tabliczek informacyjnych na terenach zielonych Spółdzielni Mieszkaniowej „Lokator”.  

 

Radny Janusz Plajzer zabrał głos w sprawie swojego głosowania nad upoważnieniem 

Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Zasadność wydatkowania środków 

przez MOSiR na cele sportowe”. Radny poinformował, iż w związku z zamieszaniem 

wywołanym problemami technicznymi, zagłosował przeciw, natomiast jak najbardziej jest za 

kontrolą na MOSIR. 

 

 Dyrektor Biura Rady Lidia Pająk poinformowała, że wyników głosowania Biuro Rady 

nie może zmienić, natomiast zostanie odnotowane w protokole, że radny jest za 

przeprowadzeniem kontroli. 
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Punkt 28 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

 Radna Milena Dutkiewicz złożyła wniosek w sprawie ułożenia chodnika przy wejściu  

na teren Stadionu Miejskiego przy ul. Łaskiej 90 w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 29 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady XLII sesji Rady Miasta 

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

          

 Przewodniczący Rady Miasta 

 

            Jakub Trenkner 

Protokołowała: 

Lidia Pająk 

 
 

 


